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                  AGENDA 
 

 
      

Vergadering : Bestuurlijk overleg met 
Plaatselijk Beetsterzwaag 
Olterterp 

Datum : Donderdag 16 februari 2023 

Voorzitter : Wethouder Durksz Tijdstip : 17.15 uur 

 :  Locatie : Dorpshuis De Buorskip 

Notulist : Hiske de Schiffart Afwezig : Lex Roolvink 
 

UitgenodigdAanwe
zig 

: College van B&W. 
Leden van Plaatselijk Belang Beetsterzwaag-Olterterp 
Berend Vis (penningmeester), Helga Zuidema (algemeen bestuurslid), Erik Siepel 
(algemeen bestuurslid), Liesbeth de Boer (voorzitter).  
 

     

  
 
1. Opening 
Wethouder Durksz opent om 17.15 uur de vergadering. Er volgt een voorstelrondje. Wethouder Postma 
is dorpswethouder. Met de komst van dorpswethouders en dorpenteam wil de gemeente graag de 
contacten met de dorpen verstevigen. Dorpswethouder is bestuurlijk aanspreekpunt, voor de rest kan 
eigenlijk alles via het dorpenteam.   

 
2. Vaststelling agenda 16 februari 2023 
Geen wijzigingen. 

 
3. Punten vanuit het dorp 

a. Bouwactiviteiten in brede zin / leegstand / start bouw de Finne 
PB geeft aan dat leegstand niet besproken hoeft te worden. Er zijn wel lege panden woningen in het 
dorp maar vaak is dat particulier bezit. Daar is de eigenaar zelf verantwoordelijk voor. Er is wel zorg 
over verloedering. Gemeente kan alleen handhavend optreden als er sprake is van een onveilige 
situatie. Maar dan nog slechts om de onveiligheid op te lossen, bijvoorbeeld door het plaatsen van 
bouwhekken.  
De gemeente aan de slag met de erfgoedverordening. Doel is dan o.a. om steviger in te zetten op 
attenderen van eigenaren van karakteristieke panden en monumenten om ‘Lomanhuis-situaties’ te 
voorkomen. PB verwacht dat eigenaren van panden niet enthousiast zijn om een status aan hun pand 
te geven. De karakteristieke uitstraling van Beetsterzwaag is kenmerkend voor het dorp.  
 
Nieuwbouw Zuidoostzorg  
Nadat de nieuwbouw gereed is, verhuizen de bewoners en wordt het huidige pand gesloopt. Daar 
worden parkeerplaatsen gerealiseerd. PB vraagt zich af of het oude gebouw gesloopt wordt. Ja, daar 
komen nieuwe parkeerplaatsen maar dat is pas nadat de nieuwbouw gereed is.  
 
Overige nieuwbouw 
Op de Tolman locatie komen appartementen, Rozentuin fase 2 is afgerond. De Trieme moet nog 
worden gebouwd.   
 
Deze week wordt een nieuwsbrief over school uitgebracht. Er is nog wat discussie geweest over 
voetbal, scholen e.d. Inmiddels is het bijna zover dat krediet aangevraagd kan worden bij de raad. De 
planning is dat de school in de zomer van 2024 opgeleverd wordt.  
 
 
 

b. Verkeersonveiligheid in Beetsterzwaag en directe omgeving 
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Op de nieuwjaarsbijeenkomst werd de heer Siepel aangesproken op de snelheid in de Hoofdstraat. 
PB vraag zich af of er metingen gedaan kunnen worden om te achterhalen of er echt zo hard gereden 
wordt als vermoed wordt. Ook is meer handhaving gewenst, zowel op snelheid als op verkeerd 
parkeren. PB ziet eigenlijk nooit BOA’s of een wijkagent in het dorp. Dit vinden zij wel wenselijk, voor 
een hoger gevoel van veiligheid.  
 
De wijkagent van o.a. Beetsterzwaag is Homme Hoekstra. College doet een suggestie om hem te 
laten voorstellen in de nieuwsbrief of uit te nodigen voor (een deel van) de ALV of 
bestuursvergadering.  
Verkeersmaatregelen zoals wegversmallingen, punaises of drempels om hard rijden tegen te gaan, 
zijn niet altijd de oplossing. Ze hebben ook nadelen zoals geluidsoverlast en trillingen, minder goed 
bereikbaar voor bevoorradingsverkeer, vrachtverkeer en bussen.   
PB vraagt zich af of het klopt dat als er geen trottoirs zijn er maar 15 mag worden gereden. Nee, dat is 
alleen als er sprake is van woonerf. In de dorpen is meestal de maximum snelheid 30 km per uur. 
Vaak zijn het eigen inwoners die zich niet aan de snelheid houden. De suggestie werd gedaan om via 
de nieuwsbrief van PB dorpsgenoten hierop te attenderen.  
  

c. Plaatsing defibrillators 
In de wijk met o.a. Wyldsang is geen AED. Bewoners zouden dit wel graag willen. Bewoners mogen 
dat aanschaffen. Aandachtspunt is om het ook aan te melden bij www.hartslag.nu en weten of er 
voldoende hulpverleners zijn. In de hele gemeente zijn 54 (geregistreerde) AED’s aanwezig. Waarvan 
15 door gemeente geplaatst (ieder dorp eentje) en die zijn in ieder geval 24 uur per dag bereikbaar. 
Een extra AED kan mogelijk meegenomen worden in het onderhoudscontract. Gemeente laat binnen 
twee weken weten wat de mogelijkheden daarvan zijn.  
 

d. Bestemming houtkap 
Gekapte bomen worden verkocht aan burgers van Opsterland als haardhout. Dikke stammen worden 
ook wel eens gebruikt om bankjes of speeltoestellen van te maken. Hout wat overblijft wordt 
doorgaans verkocht aan een opkoper. 
De takken worden versnipperd en de houtsnippers worden naar de houtkachel van Lyndensteyn 
gebracht. 

 
4. Punten vanuit de gemeente  

Vervolg dorpsspiegels (dorpsvisies, dorpstafels, preventieagenda) 
Dorpsspiegels zijn in november 2022 opgeleverd. De input van de dorpsspiegels kan o.a. gebruikt 
worden bij het opstellen van een dorpsvisie. Dorpenteam sluit graag eens aan bij een 
bestuursvergadering om de dorpsspiegel te bespreken, gegevens vanuit gemeente aan te leveren en 
mee te denken over de dorpsvisie. Bijvoorbeeld over onderwerpen, bereiken van diverse bewoners 
zoals ook de jongeren, input van bewoners ophalen, enzovoort. Misschien kan er een werkgroep 
opgericht worden die aan de slag gaat met een dorpsvisi. De vorige dorpsvisie is van 2016.  
Het college heeft een werkproces voor dorpsvisies vastgesteld. Gemeente reageert dan integraal en 
inhoudelijk op de punten die in de dorpsvisie staan waarbij een beroep wordt gedaan op 
medewerking/toestemming van gemeente. Zowel gemeente als PB weten dan wat ze van elkaar 
kunnen verwachten.  
 
De nieuwsbrief dorpen is een onderdeel in de totale communicatie tussen gemeente en PB. PB vindt 
het een positieve ontwikkeling. Toch zou de communicatie vanuit de gemeente nog wel beter kunnen. 
O.a. met de komst van de dorpswethouder en het dorpenteam hoopt de gemeente dat dit beter gaat 
worden.  
 
Hoe bereikt PB de inwoners nu?  
Dat is soms best lastig. Drie keer per jaar brengt PB een nieuwsbrief uit. Afgelopen jaar in september 
heeft PB een ‘belevingsdag’ georganiseerd waar veel positieve feedback op kwam. Ook organiseerde 
PB een nieuwjaarsbijeenkomst. De opkomst was nog niet zo hoog maar de sfeer was goed.  
PB werkt eraan om met o.a. sportverenigingen de contacten aan te halen. Het college laat weten dat 
de gemeente graag inzet op preventie en positieve gezondheid in het sociale domein. Hij overhandigt 
de preventieagenda. Gemeente gaat graag samen met de dorpen aan de slag. Niet alleen de PB’s 
maar ook anderen zoals de dorpssteunpunten, dorpskamers e.d. Dit onderwerp kan ook terugkomen 
in de dorpsvisie, en hier kan ook een dorpstafel over georganiseerd worden.   
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PB geeft aan hier inderdaad ook graag mee aan de slag te willen. Een voorbeeld is al het project over 
de maaltijden ‘Van eten wat de pot schaft’ en de weggeefkasten. Het idee is om een spreker uit te 
nodigen die wat over dit onderwerp kan vertellen in het tweede deel van de ALV op 19 april dit jaar.  
 

5. Rondvraag 
Top 3 van punten die voor PB Beetsterzwaag belangrijk zijn in de samenwerking met gemeente.  
1. Communicatie 
2. Aandacht hebben en houden voor de bescherming van de eigenheid en het karakter van het dorp. 
Dat heeft te maken met de aantrekkelijkheid van o.a. Hoofdstraat. Dat is o.a. gerelateerd aan toerisme 
en dat is belangrijk voor de leefbaarheid en vitaliteit van het dorp.  
3. De jeugd, jongere generatie, huisvesting, aanwas van gezinnen. Dat komt de middenstand ten 
goede. Over 20 jaar moeten we ook nog een aantrekkelijk dorp zijn.  

 
6. Sluiting 
Wethouder Durksz sluit om 18.15 de vergadering.  
 
 
 


